
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 11. juli 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 181
Vil ministeren sørge for, at uddannelsen til beklædningshåndværker i Herning
får den ønskede kvote på 50 elever, da over 50 procent af de studerende på
GF 2 (grundforløb 2) har fået en elevplads i en virksomhed og dermed lever
op til minimumskravet, jf. artikel i Herning Folkeblad den 8. juli 2017? Og hvad
er grunden til, at ministeren ikke for længst lyttet, når både branchen, skoler-
ne, de unge mennesker og LO alle gerne ser uddannelsen i Herning bevaret,
og langt de fleste der gennemfører uddannelsen kommer i job, fordi der er for-
billedligt samarbejde mellem uddannelse og erhvervsliv?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Andreas
Steenberg (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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